20 years of passion and experience for KSP Reportages

KSP Reportages is now celebrating its first two decades of existence. Created by Philippe Kalmès on 3rd April, 2001, the photo agency dedicated to karting has since grown and diversified. The seriousness and quality of its work remain the priorities of KSP, whose employees all show a passion for kart racing.

Philippe Kalmès is a professional freelance photographer with a wide range of skills. He started covering karting in 1996. He founded the company KSP Reportages five years later, to develop his activity by progressively combining the expertise of the photographers of that time. In 2001, the ksp-photo-agency.com website offered online ordering of photographs of French and international karting competitions. In 2004, the agency started to work in the field of communication, being one of the first to produce press releases for major karting players. Diversification continued over time with the advent of the internet. The creation of the Kartcom publication in 2007 was an important step. Always a frontrunner in the discipline, KSP Reportages created the first complete free reference website of the karting world including daily news, results of the main competitions, and for the first time archives since 2001, complete statistics, live race reports and live intermediate rankings of the Qualifying Heats. 

Always at the forefront of innovation, in April 2014 KSP Reportages released the first issue of its free monthly digital magazine KARTCOM News. Available in French and English, KARTCOM News promotes karting news in HD quality visible on all media, giving prominence to photos. Each month, KARTCOM News reaches nearly 20,000 readers, bringing together enthusiasts and professionals from all over the world. 

With design and administration of websites, international distribution of press releases, production of press kits, publishing of an international magazine, management of social networks, and video production, the agency's list of activities continues to grow, with the constant objective of enhancing the image of karting and its participants.

KSP Reportages would like to thank all of its clients for their trust in the agency season after season and for allowing it to continue its development.

See you soon, on the track or in front of your screens, as the adventure continues!

Discover all the activities of KSP Reportages on its new website www.kspreportages.com
20 ans de passion et d’expérience pour l’agence KSP Reportages
KSP Reportages célèbre aujourd’hui ses deux premières décennies d’existence. Société créée par Philippe Kalmès le 3 avril 2001, l’agence photo dédiée au karting s’est agrandie et diversifiée depuis. Le sérieux et la qualité de son travail restent les priorités de KSP dont tous ses collaborateurs font preuve d’une passion toujours aussi forte pour la compétition karting.
Photographe professionnel indépendant aux multiples compétences, Philippe Kalmès a débuté dans la compétition karting en 1996. Il a fondé la société KSP Reportages cinq ans plus tard, pour développer son activité en fédérant progressivement le savoir-faire des photographes de cette époque. Le site ksp-photo-agency.com proposait dès 2001 la commande en ligne de photographies de compétitions de karting françaises et internationales. À partir de 2004, l’agence s’est lancée dans la communication en étant l’une des premières à réaliser des communiqués de presse pour des acteurs majeurs du karting. La diversification s’est poursuivie au fil du temps avec l’avènement d’internet. La création du média Kartcom en 2007 a constitué une étape importante. Toujours précurseur dans la discipline, KSP Reportages a en effet proposé le premier site complet en consultation libre du monde du karting comprenant des informations quotidiennes, les résultats des principales compétitions, et pour la première fois des archives depuis 2001, des statistiques complètes, le compte-rendu en direct des courses ainsi que le classement intermédiaire en live des manches qualificatives. 
Toujours à la pointe de l’innovation, KSP Reportages diffusait en avril 2014 le premier numéro de son magazine numérique mensuel et gratuit KARTCOM News. Disponible en Français et Anglais, KARTCOM News valorise l’actualité du karting en qualité HD visible sur tous les supports en donnant une large place aux photos. KARTCOM News conquiert chaque mois près de 20.000 lecteurs regroupant passionnés et professionnels à travers le monde. 
Conception et administration de sites internet, diffusion internationale de communiqués, réalisation de dossiers de presse, édition d’un magazine international, gestion de réseaux sociaux, production de vidéos, la liste des domaines d’activité de l’agence ne cesse de s’élargir avec le souci permanent de mettre en valeur l’image du karting et de ses acteurs.
KSP Reportages remercie l’ensemble de ses clients pour lui avoir fait confiance saison après saison et pour lui avoir ainsi permis de poursuivre son développement.
À bientôt sur les pistes ou devant vos écrans, l’aventure continue !
Découvrez toutes les activités de l’agence KSP Reportages sur son nouveau site internet www.kspreportages.com
